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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
dne 11. dubna 2024 

 
 
Přítomní senátoři (7): prof. MgA. Hana Slavíková, Ph.D.; MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D.; MgA. 
Adam Mašura, MgA. Jakub Mareš, Mgr. Petr Svozílek, MgA. Adéla Szturcová, BcA. Bc. Jan Doležel; 
 
Omluvení senátoři (2): doc. Mgr. Igor Dostálek, BcA. Jana Mlatečková; 
 
Přítomní hosté (5): Mgr. Petr Francán, Ing. Mgr. Alena Valentová, Mgr. Anna Lahodová, Radim 
Bánovský DiS.; doc. Mgr. Lucie Hornová, PhD.; Mgr. Bc. Lucie Obrovská, Ph.D.; Mgr. Jitka 
Mansfeldová. 
 
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala senátory a hosty. Konstatovala, že zasedání AS DF bylo 
svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila Akademický senát Divadelní fakulty JAMU za 
usnášení schopný.  
Předsedkyně pověřila vyhotovením zápisu ze zasedání MgA. Szturcovou a představila program 
zasedání, který vzali senátoři na vědomí. 
 
Program:  
1. Pracovní skupina poradenství DF JAMU 
2. Různé 
 
 
1. Pracovní skupina poradenství DF JAMU 
Členky Pracovní skupiny DF JAMU nás seznámily s jeho aktuální podobou a stavem. Senátoři 
s členkami Pracovní skupiny DF JAMU (doc. Mgr. Lucie Hornová, Ph.D.; Mgr. Bc. Lucie Obrovská, 
Ph.D.; Mgr. Jitka Mansfeldová) diskutovali o podobě studentských i pedagogických zakázkách směrem 
ke skupině. Přítomní senátoři a hosté se shodli na důležitosti kvalitní a srozumitelné prezentaci Pracovní 
skupiny DF JAMU směrem k členům akademické obce. 

 
2. Různé 
Pan děkan Petr Francán přítomným senátorům a hostům představil data, týkající se poptávky a 
využívání psychologicko-terapeutických konzultací, sezení a pomoci, které na DF JAMU byly zajištěny. 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková otevřela debatu o současném prostorovém provizóriu. Děkan Petr 
Francán nás seznámil se souvisejícími informacemi. Senátoři upozornili na neudržitelnost aktuálního 
stavu. Ateliéry nejsou sdružovány pod jednou střechou a jejich studenti jsou si vzdáleni.  
 
AS DF konstatuje, že prostory DF jsou pro zajištění chodu DF neudržitelné a apeluje na DF JAMU řešit 
tuto situaci i s ohledem na propojení všech ateliéru DF do jedné budovy, kdy se dlouhodobě ukazuje 
negativní dopad na spolupráci studentů, kdy nejsou ve společné budově! 
 
 
Další zasedání AS DF JAMU proběhne 23. května v 9hod hod. 
 
 

Zápis vypracovala 11. dubna 2024 A. Szturcová 
Verifikovala P. Vodičková 
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